
 

Protokoll 15:10 

 
Styrelsemöte 2015-10-14 

  

  

Närvarande:  Erika Johansson (ledamot, ordförande) 

Bengt Nyström (ledamot, kassör) 

Johan Sjölund (ledamot, tf sekreterare) 

Johan Thews (ledamot) 

Martin Stojikovic (suppleant) 

Sune Svensson (fastighetsskötsel) 

 

  

  

§ 1 Ordförande förklarade mötet öppnat. 

 

§ 2 Förslag till dagordning godkändes. 

 

§ 3 Föregående protokoll godkändes  

 
§ 4 Föreningens ekonomiska läge 

 

Det ekonomiska arbetet löper enligt plan. Styrelsen har börjat budgetera för asfaltsläggning. Det 

kommer att ske i etapper med parkeringsplatserna först ut. Start 2016. 3st offerter kommer att tas 

in. Skanska, Svevia, Ncc.  

 

OBS: PLUSGIROT UPPHÖR 2015-12-31, använd BANKGIROT! 

  

    

  

§5 Fastighetsarbeten 

 

Inget specifikt mer i år, däremot 2016: 

Trädfällning 

 Lövträd garage 

 Körsbärsträd (Stora) 

 

Armaturerna i områdets belysning fortsätter att bytas ut.  

Byts ut i etapper, 1 gård höst/ 1gård vår. Klart hösten 2017. 

 

Vinterväghållning upphandlat: Spånga Mälarö Lasbilscentral 

  

 

§6 Arbetsdagen 

   

Gårdsombuden informerade 

5-kamp (ansvar fördelat på gårdsombuden) 

 

 

§7 Övriga frågor 

 

Styrelsen påminner återigen om att bilar inte får stå längre än 7 dygn på våra parkeringar. 

 

Det finns WIFI i Knallen 

 

Nya byggregler, kontrollera alltid med kommunen innan påbörjat byggprojekt. 

- I princip all om/tillbyggnation nekas från och med nu av kommunen. 

- Även förrådsbyggnader 

 



 

 

§7 Nästa styrelsemöte  

  

9/12 kl 20.00 i Ekebyhov 

  

 

 

 
 Vid protokollet   Justeras  

  

  

  

 Johan Sjölund   Erika Johansson 


